
Zpráva o činnosti oddílu volejbalu v roce 2022. 

Všichni členové oddílu volejbalu jsou rádi, že naši sportovní činnost a zejména soutěže, kterých 

se zúčastníme, již neovlivňovala nemoc COVID a proticovidová opatření. Mohli jsme se tak 

plně soustředit na volejbal. Aktuálně hraje antukové soutěže pražského volejbalového svazu 

7 týmů - 4 mužské a 3 ženské. Chtěl bych vyzdvihnout hlavně úspěchy družstev žen C a mužů 

A, kterým se podařilo postoupit do vyšší soutěže. Zimních halových soutěží PVS se účastní 

zejména členové družstev muži A a žen C s ženami A pod hlavičkou SK Španielka Řepy 

Aktuálně členská základna čítá 87 registrovaných členů, mírně se tak od minulého roku 

rozrostla. 

Dále spolupracujeme se skupinou nohejbalistů, která využívá námi spravovaná antuková 

hřiště.  

Oddíl volejbalu organizoval 2 antukové turnaje - v červnu smíšený losovaný turnaj Memoriál 

Mirka Ejema a v červenci turnaj Řepských deblů. 

Dále jsme organizovali 2 halové turnaje - v prosinci tzv. "Narozeninový" turnaj smíšených 

družstev a v lednu ženský turnaj - Memoriál Vlasty Poeschlové. 

Na konci sprna proběhlo již tradiční volebalové soustředění na Pecce, kterého se účastní 

členové všech týmů oddílu volejbalu, zejména všechny ženské týmy mají velmi vysokou účast. 

Můžeme se tak vždy dobře připravit na nové ročníky soutěží. 

V dubnu jsme zorganizovali již 3. volejbalový ples, tentokrát s rekordní účastí přes 100 lidí. Za 

úspěšné zorganizovaní děkujeme především ženám z družstva ženy B. 

Největší novinkou za minulý rok byla rekonstrukce volejbalových antukových hřišť. Oddílu 

volejbalu se konečně po několika letech podařilo konečně získat dotaci z Magistrátu HMP 

(konkrétně v grantovém Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze pro 

rok 2022). Dotace byla ve výši 2 170 tis Kč. Pracovní skupina sestavená Oddílem volejbalu 

vytvořila projekt s náklady v celkové výši 3 060 tis. korun. Po konkurzu a výběru firmy byly 

náklady ve skutečné výši vyčísleny na 2 954 710 Kč. Jsme rádi, že projekt dofinancovala 

Městská část P17 celou částkou 784 710Kč. Stavbu zajišťovala firma GEDOST ve spolupráci 

s firmou Sibera. Stavba zahrnovala totální rekonstrukci hřiště, odebrání a znovuvybudování 

podkladu, rozšíření hřiště, rekultivaci okolních ploch, odvodnění, zavlažování, nový antukový 

povrch a sloupky. Stavba je hotová, k oficiálnímu předání má dojít 26. dubna, což je zítra. 

Původně měla být hřiště hotova již 15. dubna, došlo ale ke zdržení kvůli počasí. Předpokládáme 

však, že zítřejší předání hřišť proběhne úspěšně a budeme mít tak čas před letní částí soutěže 

i na několik zkušebních tréninků. Na dozoru a komunikaci se stavebními firmami se nejvíce 

zasloužil člen oddílu volejbalu Tomáš Hájek, za což mu celý oddíl děkuje. 

Nyní stručně k výsledkům jednotlivých družstev volejbalu. 

ŽENY A 

Minulý rok skončily na 8. místě a udržely tak 3. třídu. Podzimní část aktuální sezóny byla 

úspěšná navzdory zdravotním výpadkům několika hráček a přezimovaly tak na 5. místě. Na 



jarní část soutěže posílily o 2 dospělé hráčky a 2 hráčky juniorského věku. Těšíme se proto, že 

by jejich výkony mohly ještě vzrůstat. 

ŽENY B 

Minulou sezónu zakončily na 5. místě ve 4. třídě s rozdílem minima bodů na místo třetí.  

Do letošního ročníku tedy vstoupily s očekáváním vylepšení koncové pozice.  

Po podzimní části jsou shodně na páté pozici, ale tabulka je velmi vyrovnaná a odstupňovaná 

po jednom bodu až k prvnímu místu a první v tabulce mají dokonce zápas k dobru.  

Nečekaně se podařilo v podzimní části porazit i loňské vítězky.  

Přes zimu se jejich popud ve spolupráci se Sportovním centrem Řepy podařilo zorganizovat 

sérii ženských turnajů "pohár o řepské eso". Ženy B se zúčastnili všech turnajů a celý pohár se 

jim podařilo vyhrát. 

 

ŽENY C + Španielka Řepy 

Ženy družstva Řepy C v sezóně 2021/22 skončily v PP ve skupině Z4 na druhém místě a po 

dohodě s vedoucím týmem, který nechtěl postoupit, se domluvily na podmínkách přenechání 

soutěže PP Z3. 

Před zahájením jarní části jsou na 6 místě.  

Co se týká halové soutěže, přípravu zahájily na tradičním soustředění na Měříně a se soupiskou 

s 18 hráčkami. Celou soutěž ale některé hráčky z důvodu zranění kolen (3) soutěž nedohrály 

anebo začaly hrát až po půlce sezóny anebo měly velkou časovou pauzu. Soutěž ukončily na 

7. místě s celkovým počtem bodů 21. Jako jediný tým porazily vítězky skupiny. 

Zúčastnily se i několika turnajů. V lednu to byl tradiční Memoriál Vlasty Pöschlové, kde 

obsadily skvělé druhé místo. Dále to byl turnaj seniorek Dobřichovicích, turnaj „Koukolík“ 

v Plzni a turnaj OSK v Lukách pod Medníkem.  

MUŽI A + Přebor Španielka Řepy 

V sezóně 21/22 skončili na 1. místě v 2. třídě pražského přeboru. Podařilo se tak postoupit do 

1. třídy - nejvyšší antukové pražské soutěžě. V nynějším ročníku mají za cíl se v této soutěži 

udržet, což bude těžké, protože se jí účastní i mnoho ligových a dokonce extraligových hráčů. 

Po zimní části jsou zatím na 9., předposlením místě. V dubnu se jim však podařilo vyhrát 

přípravný antukový turnaj na TJ ABC Braník, takže doufají v lepší hru a posun v tabulce. 

Před halovou sezónou, ve které se účastní Mistrovství Prahy pod hlavičkou SK Španielka Řepy, 

měli za cíl skončit do třetího místa, což se o jedno místo nepovedlo a skončili čtvrtí. První půlka 

soutěže byla zejména kvůli zraněním ve znamení hledání optimální sedmičky. Druhá půlka 

soutěže byla již o trochu lepší, protože se zranění zapracovávali zpět do týmu a s tím šel výkon 

nahoru.  

 

 

 



MUŽI B 

Muži B skončili v minulé antukové sezóně na 4. místě tedy těsně pod pomyslnými stupni vítězů 

ve skupině pražského přeboru M3B. 

Do nové sezóny tedy vstoupili s očekáváním, které se zatím příliš výsledkově nedaří naplnit, je 

to však způsobeno menším počtem zápasů z podzimní části soutěže, kdy buď vlivem počasí, či 

na žádost soupeřů odehráli podstatně méně zápasů než soupeři. 

MUŽI C 

V minulém roce skončili ve 2. třídě přeboru Prahy na 8. místě, což byl k přihlédnutím ke kvalitě 

soutěže úspěch. I do aktuální antukové sezóny mají hlavní cíl se ve 2. třídě udržet. Po kratší 

podzimní části aktuálního ročníku soutěže jsou zatím také na 8. místě tabulky. 

MUŽI D 

V sezóně 21/22 skončili ve 3. třídě PP na 8. místě. V současné ročníku jsou aktuálně na 7. místě 

a očekáváme, že soutěž zakončí na 7-8. místě. Vzhledem k tomu, že mají dlouhodobě v týmu 

řadu chronických zranění a účast není dobrá, tak se bohužel rozhodli, že už do soutěže 

v ročníku 2023/2024 nenastoupí. Doufáme, že aspoň někteří členové Mužů D posílí řady jiných 

řepských volejbalových družstev - zejména mužů B, popřípadě i mužů C. 

Závěrem bych za OV chtěl poděkovat všem institucím, které nám pomáhají s chodem OV a to 

nejen finančně, ale např. i bezplatnou výpůjčkou volejbalových kurtů od MČ P17, bez kterých 

by volejbalový oddíl nebyl takovým oddílem, kterým díky nim může být – se zázemím 

a domácím prostředím pro hráče. Jmenovitě tedy patří díky Městské části Prahy 17, 

Magistrátu HMP. Jsme vděčni za přidělení grantu od Magistrátu HMP na rekonstrukci hřišt 

a zejména za dofinancování tohoto grantu Městskou částí P17. Doufáme, že nová antuková 

hřiště budou dlouho dobře sloužit. 

 

Děkuji za pozornost. 

Za oddíl volejbalu zpracoval Jan Hrašna 


